
WAAR WE STAAN IN HET PROCES
De leden van de werkgroepen delen hun 

ervaringen en vertellen over de voorbereidin-

gen voor 11/11.

In de Vergert werken we samen aan een toekomst zonder aard-
gas. Het doel is om rond 2030  duurzaam te verwarmen, koken 
en douchen. In deze nieuwsbrief vindt u terugkoppeling van de 

werkgroepen uit de w� k, de datum voor de volgende b� een-
komst, een w� kbewoner aan het woord en nog meer interes-
sante informatie.

ONDERZOEK IN DE WIJK
Leerlingen van het Candea college en 

studenten van Saxion hogeschool hebben 

onderzoek gedaan in de wij k. Lees over de 

ervaringen van de Candea leerlingen en de 

resultaten.

TERUGBLIK OP VORIGE B� EEN-
KOMST
Op 17 juni heeft  bij  DUKO de tweede bij -

eenkomst plaatsgevonden. Hier werden de 

alternatieven voor aardgas voor het eerst 

gepresenteerd.

COLOFON

Hee�  u algemene vragen 
over duurzaamheid? 

Neem dan contact op met 
Regionaal Energieloket: 

088 525 4110

Hee�  u vragen over het 
project De Vergert 

Aardgasvr� ? Bel dan met 
projectleider Tim 

Kleingeld: 088 695 3083 
of mail naar 

aardgasvrij @1stroom.nl

Algemene vragen over 
verduurzaming in Duiven  

(en aanmeldingen om 
Energiecoach te worden) 

kunt u sturen naar: 
samen1nergie@1stroom.nl 

Meer informatie over 
project Aardgasvrij : 

https://samen1nergie.nl/
aardgasvrij -wonen/

Vormgeving: Snelle Koppen
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In De Vergert hebben twee groepjes studenten/leerlingen onderzoek 
gedaan. Het eerste groepje zij n studenten van de Saxion Hogeschool, het 

tweede groepje zij n leerlingen van het Technasium van het Candea College.

Hier kunt u het Informatie boekje lezen van de studenten van het Saxion:

In juni heeft  de werkgroep Techniek de 3 mogelij ke alterna-
tieven voor aardgas laten zien, namelij k warmtepompen, 
aansluiten op het warmtenet en waterstof. In november gaat 
de wij k hierover stemmen: Zij n we met deze 3 alternatieven 
op de goede weg? 
Ook geeft  de werkgroep uitleg over hoe zij  tot deze 3 alternatie-
ven gekomen is en welke opties zij n afgevallen. Het is belangrij k 

dat de inwoners van de wij k zich uitspreken over deze keuze, 
zodat we samen de volgende stap kunnen gaan zetten. Na de 
bij eenkomst in november zullen de 3 opties verder worden on-
derzocht (bij voorbeeld hoeveel elk alternatief kost om aan te 
leggen) zodat we hopelij k eind volgend jaar de beste optie voor 
de Vergert kunnen kiezen. U komt toch ook?! En neem ook gezel-
lig de buren mee!

ONDERZOEKEN DOOR
STUDENTEN AFGEROND

LAAT UW STEM HOREN: 
KOM OOK 11 NOVEMBER 
NAAR DE BIJEENKOMST IN 
DE OGTENT!

11/11
11u

Ook meedoen en meedenken? 
Aanmelden voor een van onze werkgroepen kan altij d!

Activiteiten & Communicatie, Techniek, Financiën
aardgasvrij @1stroom.nl

THUIS ENERGIE BESPAREN?

ENERGIE
COACH

GRATIS AFSPRAAK MET EEN
ENERGIE
COACH

€

GRATIS AFSPRAAKVIA WWW.SAMEN1NERGIE.NL

VOOR WONINGEIGENAREN EN HUURDERS

De afgelopen maanden zij n 
vele opties onderzocht, daar 
zij n 3 alternatieven uit ge-
komen die volgens de werk-
groep voor deze wij k de groot-
ste kans van slagen hebben. 
Op 11 november volgt een bij -
eenkomst waarin de wij k zich 
kan uitspreken over deze 3 
opties. In 2024 zal het project 
de volgende fase in gaan om 
deze opties verder uit te wer-
ken (denk bij voorbeeld ook 
aan het fi nanciële plaatje).  

Naast de alternatieven voor 
aardgas, was er ook de mo-
gelij kheid om buurtgenoten 
te spreken die al ervaring 
hebben met isolatie of zon-
nepanelen. Er werden leuke 
gesprekken gevoerd, veel 
informatie uitgewisseld en 
buren hebben elkaar uitge-
nodigd om eens te komen 
kij ken hoe zij  hun huis hebben 
verduurzaamd. Ook waren de 
energiecoaches aanwezig om 
vragen te beantwoorden over 

energiebesparing en om een 
gratis huisbezoek in te plan-
nen. Vivare en Mikado namen 
ook deel aan de middag om 
met wij kbewoners in gesprek 
te gaan. In combinatie met 
de hapjes, drankjes en ij sjes 
was het een geslaagde mid-
dag. Zo’n 100 buurtbewoners 
hebben de inloopmiddag be-
zocht. We danken iedereen 
die zich heeft  ingezet om deze 
middag tot een succes te ma-
ken.

Op zaterdag 17 juni heeft  bij  
Duivense Korfb alvereniging 
DUKO de tweede bij een-
komst plaatsgevonden voor 
De Vergert Aardgasvrij . De 
wij k de Vergert is aange-
wezen als startwij k om als 
eerste van het aardgas over 
te stappen op een duurzaam 
alternatief (rond 2030). Op 
17 juni heeft  de wekgroep 
Techniek (bestaande uit 
bewoners van de wij k) de 
alternatieven voor aardgas 
gepresenteerd. 

TERUGBLIK 17 JUNI

�  

SAVE THE DATE! 

11/11 VANAF 11 U.

Op  11 NOVEMBER
gaan we stemmen! 



WERKGROEP TECHNIEK

De werkgroep Techniek be-
staat uit een aantal bewoners 
die zich vanuit hun eigen des-
kundigheid hebben aange-
meld. Zij komen regelmatig bij 
elkaar voor een vergadering 
op het gemeentehuis.
Na kennismaking en vertellen 
waarom je je hebt aangemeld, 
werd er gediscussieerd over 
de inhoud en de mogelijkhe-
den die er op dit moment zijn 
om per wijk van het gas af te 
gaan. Binnen de werkgroep 
zijn groepjes gemaakt. Die zijn 
aan de slag gegaan om hun 

kennis te vergroten en meer 
te weten te komen over welke 
mogelijkheden er zijn.

ALLE MOGELIJKHEDEN 
NAAST ELKAAR

Alle mogelijkheden zijn met 
hulp van technisch adviseur 
van de WarmteTransitieMa-
kers en Jerry Pieters, advi-
seur duurzaamheid van de 
gemeente, naast elkaar gezet 
met daarbij de plussen en de 
minnen. Hier zijn 3 opties uit 
voortgekomen: de warmte-
pomp per woning, waterstof 
als vervanging van aardgas en 

aansluiting op het bestaande 
warmtenet in Duiven. Inwo-
ners van de wijk konden hier 
al veel over horen op de wijk-
bijeenkomst in juni bij Duko. 
Daar was Reinoud samen met 
Theo Testroet en Pascal Bou-
ten aanwezig om informatie 
te geven en vragen te beant-
woorden.

KRIJGEN WE EEN ‘JA’ UIT 
DE WIJK?

Nu wil de werkgroep deze 
opties graag op 11 november 
aan alle bewoners van de wijk 
voorleggen en toelichten. Als 

er vragen zijn kijken ze me-
teen of die beantwoord kun-
nen worden. Vervolgens wil de 
werkgroep Techniek op 11 no-
vember heel graag van bewo-
ners een ‘ja’ krijgen om samen 
met de werkgroep Financiën 
deze opties te gaan uitwerken. 

Namens de werkgroep Tech-
niek dus graag tot ziens op 11 
november in De Ogtent.

Als we bij Reinoud zijn, begint hij gelijk vol enthousiasme te vertellen en is hij bijna niet te 
stoppen. Je merkt dat hij veel weet, veel ideeën heeft en die heel graag met ons maar ook 
met de bewoners van de wijk wil delen. Hij heeft veel kennis van deze transitiematerie en 
wat opvalt is, dat hij graag gebruik wil maken van de kennis die in de wijk leeft. Hij zou graag 
zien dat wij ons met elkaar zouden verbinden om zo samen sterk te staan.

Een vijftal scholieren van Candea hebben de afgelopen tijd onderzoek gedaan naar vergroening en klimaatadaptatie in de 
Vergert. De werkgroep communicatie en activiteiten was benieuwd naar de kijk van deze jongeren op onze wijk. Daarom 
hebben we voor deze editie van de nieuwsbrief Tygo, Thijmen en Stan geïnterviewd. Het onderzoek is trouwens in te zien op 
samen1nergie.nl 

Wat is jullie opgevallen aan de voorbe-
reiding van de Vergert op het gebied van 
vergroening en klimaatadaptatie ? 

Het valt ons op dat er al heel veel zonne-
panelen liggen. Zonnepanelen zijn een 
stap om van het gas af te kunnen en het 
helpt ook het klimaat. Het zorgt namelijk 
voor minder CO2 uitstoot. Verder vinden 
we het al een hele groene wijk. Wel is het 
belangrijk om bomen de ruimte te geven 
en ook na te denken over de inrichting van 
de parkeerplaatsen. Bijvoorbeeld door 
open verharding aan te brengen. Dan heb 
je meer groen en betere afvoer. 

Naast op zoek te gaan naar een oplossing 
om onze huizen op een andere manier te 
verwarmen, kan het in de zomer ook be-
langrijk zijn om woningen te verkoelen, 
welk advies hebben jullie voor ons?

“Wij zijn geen voorstanders van airco’s. 
Het verplaatst namelijk het probleem 
en kan zorgen voor zogenaamde hitte 
eilanden. Schaduw door middel van ver-
groening kan een goede oplossing bieden 
om te zorgen dat huizen koel blijven in de 
zomer. De gemeente kan zelf het goede 
voorbeeld geven door veel groen te 
plaatsen. Met metingen en het visuali-
seren van de resultaten kunnen we aan 
bewoners laten zien wat het effect is van 
groen op de temperatuur van een gevel 
van een huis. Dit helpt in het stimuleren 
van het vergroenen van de wijk.”

Wat is de beste eerste stap voor de wijk?

“De eerste stap is goede isolatie, welke 
oplossing er ook wordt gekozen. Dit kan 
de gemeente stimuleren. Daarbij is het 
extra belangrijk om aandacht te hebben 
voor mensen met een klein budget of 
mensen die minder redzaam zijn. Hier 
is een rol weggelegd voor de gemeente 
financieel maar ook in het faciliteren. 
Bijvoorbeeld door het gezamenlijk inko-
pen van dubbel glas en afspraken met 
aannemers.”  

Jullie hebben ook gekeken naar hoe 
inwoners te enthousiasmeren om maat-
regelen te nemen. Hoe kunnen we dit het 
beste doen? 

“Een actieve rol van de gemeente of 

provincie is belangrijk. Dit kan zijn door 
middel van advies maar ook financieel. 
Verder is het advies om met een voorzet 
te komen. Een aantal uitgewerkte oplos-
singen die worden voorgelegd en waar 
inspraak op kan worden gegeven. Dat 
zorgt voor voortgang.”

Hier kunt u het Eindverslag lezen van de 
leerlingen van het Candea. 
De leerlingen zijn ook geïnterviewd voor 
deze nieuwsbrief.

Aan het einde van de zomer 2022 is de werkgroep Communicatie & Activiteiten voor de eerste keer bijeengekomen. 

Samen met Elisabeth en Karin van de gemeente zijn wij, Saskia, Marco, Martin, Astrid en Sandra, enthousiast aan de 

slag gegaan. Nieuwsgierigheid naar wat er komen gaat, nieuwe mensen leren kennen en het bevorderen van saam-

horigheid in de wijk waren voor ons redenen om deel te nemen.

Inmiddels kijken we terug op een geslaagd jaar. 
Met het organiseren van twee bijeenkomsten 
voor de wijk (in oktober in de Droomgaard en in 
juni bij Duko), het uitbrengen van drie nieuws-
brieven en het plaatsen van spandoeken bij de 
wijk ingangen, hebben we geprobeerd u mee te 
nemen in de ontwikkelingen rond het aardgas-
vrij worden van onze wijk. 

Daarbij zijn we superblij met de creatieve vorm-
geving door Marco, want zeg nu zelf, het blauw/
groene Vergert Aardgasvrij logo, herkent u in-
middels toch wel?

Er zijn ook uitdagingen… met een traject dat 
vele jaren duurt is er niet elke maand iets 
nieuws te melden. Ook wij kijken met spanning 
uit naar de voorstellen van de werkgroep Tech-
niek en de besluitvorming die daarop volgt. 
Door toch regelmatig bijeenkomsten te organi-
seren en nieuwsbrieven te maken, hopen we u 
ook in de komende jaren betrokken en geïnfor-
meerd te houden. Mocht u ideeën hebben voor 
activiteiten of wensen hebben op het gebied 
van communicatie dan horen wij dat graag. Ook 
bent u van harte welkom om lid te worden van 
de werkgroep. U kunt ons bereiken via aardgas-
vrij@1stroom.nl   

EEN KEUKENTAFELGESPREK MET 
REINOUD OLDENKAMP, WERKGROEP TECHNIEK

OM TAFEL MET JONGEREN OVER DE TOEKOMST VAN DE VERGERT

TERUGBLIK OP EEN JAAR WERKGROEP
COMMUNICATIE & ACTIVITEITEN

Op de foto: 
Saskia en Martin van de werkgroep 

Activiteiten &  Communicatie (A&C), 
Tygo, Thijmen en Stan


